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P r o t o k ó ł  Nr X/2015 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 1 października 2015r. w Domu Kultury  
w Kotlinie w godz. od 900 do 1030 

 

                    X sesję Rady Gminy Kotlin zwołano na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 
marca 1990r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2013r. poz.594 ze zm.). 
Proponowany porządek obrad X sesji Rady wraz z zaproszeniem i materiałami  sesyjnymi 
przesłano radnym i sołtysom w dniu 22 września 2015r. 
 
 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
              Otwarcia X sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński. 
Przewodniczący Rady powitał  obecnych na sesji: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, 
Sekretarza Gminy Michała Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnych, sołtysów, 
radnego Rady Powiatu Jarocińskiego Walentego Kwaśniewskiego oraz redaktora Gazety 
Jarocińskiej. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący  Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy 
skład Rady 15 radnych  obecnych było 13. 
Nieobecni byli radni: Tomasz Graczyk i Marian Niewiada. 
Nieobecny był także sołtys sołectwa Parzew  Szymon Matuszewski. 
Listy obecności: radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do  protokołu. 
W trakcie sesji przybył mieszkaniec Sławoszewa Dariusz Józefiak. 
 
II. Porządek obrad. 
               Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia przez Gminę Kotlin od Powiatu Jarocińskiego prowadzenia zadania publicznego 
polegającego na budowie chodnika przy drodze powiatowej w Kotlinie oraz projektu apelu do 
Ministra Rolnictwa  o pomoc rolnikom, którzy ponieśli straty w gospodarstwach spowodowane 
wystąpieniem suszy. 
Za wnioskiem Wójta głosowało 13 radnych. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IX  sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od IX sesji 

Rady. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od IX sesji Rady oraz z wykonania 

uchwał Rady. 
7. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu opieki nad zabytkami.  
8. Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Jarocinie na kadencję 2016 – 2019: 

- przedstawienie liczby wybieranych i liczby zgłoszonych kandydatów na ławników, 
- opinia Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników, 
- ustalenie sposobu głosowania, 
- wybór Komisji Skrutacyjnej,  
- przeprowadzenie głosowania, 
- podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

 9 . Podjęcie uchwał w sprawie: 
        1) zmieniająca uchwałę w sprawie  budżetu Gminy na 2015 rok, 
        2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
        3) przyjęcia przez Gminę Kotlin od Powiatu Jarocińskiego prowadzenia zadania publicznego 
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            polegającego na budowie chodnika przy drodze powiatowej w Kotlinie.  
  10. Podjęcie apelu do Ministra Rolnictwa  o pomoc rolnikom, którzy ponieśli straty    
        w gospodarstwach spowodowane wystąpieniem suszy. 

     11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

     13. Zamknięcie obrad. 
 

ad.3 Przyjęcie protokołu z IX  sesji Rady Gminy. 
                      Protokół z IX sesji Rady Gminy wyłożony został do wglądu podczas posiedzeń 
stałych komisji Rady w dniach  28 i 29 września br. oraz przed dzisiejszą sesją Rady. 
Protokół przyjęty został jednogłośnie 13 głosami za. 
 
ad.4 Interpelacje i zapytania radnych. 
            Interpelacje  zgłosili i zapytania zadali: 
Radny Lucjan Antczak  w imieniu mieszkańców  pytał – jak wygląda od strony prawnej 
sprawa fermy świń przy ul. Waliszewskiej? 
Radny Antczak poruszył sprawę partnerstwa pomiędzy gminami, informując o nowym rozdaniu 
w Liderze Zielonej Wielkopolski i nowych środkach , które można pozyskać na ten cel. 
Radny Antczak wnioskował o powołanie grupy inicjatywnej z Wójtem Gminy na czele, której 
zadaniem byłoby przygotowanie Gminy do tej formy promowania Gminy na zewnątrz. 
Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński poinformował, że w czasie objazdu szkół przez 
radnych zauważył, że Szkoła Podstawowa w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie nie ma patrona. 
Przewodniczący przypomniał o przeprowadzonym referendum w sprawie wyboru patrona tej 
Szkoły. Z trzech kandydatów: ks. Szymona Ullina, Henryka Sienkiewicza i Arkadiusza Fidlera, 
zdecydowanie zwyciężyła kandydatura ks. Ullina. 
Przewodniczący  prosił o wyjaśnienie, co się stało, że sprawa wyboru patrona ucichła. 
Wójt odpowiedział, że temat wyboru patrona Szkoły nie został zapomniany. Procedura zostanie  
uruchomiona, a obecnie trwają poszukiwania źródeł w formie pisemnej nt. ks. Ullina. 
Radny Hieronim Adamski wnioskował , aby wystąpić do PKP z prośbą o udostępnienie na 
okres zimowy pomieszczenia na stacji PKP w Kotlinie. 
Radny Adamski przekazał prośbę KGW w Kotlinie o udostępnienie pomieszczenia w Domu 
Kultury koniecznego dla prowadzenia działalności Koła. 
Radny Grzegorz Warmuz wnioskował o równiarkę na drogę w Wilczy. 
Radny Krzysztof Szyszka wnioskował o przygotowanie projektu uchwały o ustanowieniu flagi 
Gminy Kotlin. 
Wójt poinformował, że Sekretarz  poczynił starania  o ustanowienie flagi. 
Radny Krzysztof Szyszka złożył  obecnej na sesji redaktor gratulacje z okazji Jubileuszu 25 lecia 
Gazety Jarocińskiej. Po czym wypomniał, że Gazeta Jarocińska pomyliła herby gmin z terenu 
powiatu jarocińskiego, nie przepraszając i nie  prostując pomyłki w następnym numerze gazety. 
Redaktor Elżbieta Rzepczyk przeprosiła za zaistniałą pomyłkę i zapewniła, że przekaże uwagę 
zespołowi. 
 
ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od IX  
sesji Rady 
                       Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 2 września przekazał Wójtowi 
uchwały podjęte na IX sesji Rady oraz interpelacje i wnioski zgłoszone przez radnych  
i sołtysów zgłoszone na posiedzeniu wspólnym komisji Rady w dniu 26 sierpnia oraz na IX 
sesji Rady   w dniu 31 sierpnia. 
W dniu 15 września Przewodniczący udzielił odpowiedzi na pismo Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Jarocinie informując, że wszystkie korekty oświadczeń majątkowych złożone 
przez radnych i byłych radnych przekazano do Urzędu Skarbowego. 

 



3 
 

W dniu 17 i 18  na zaproszenie WOKKiSS w Poznaniu Przewodniczący uczestniczył w Zjeździe 
Przewodniczących Rady Gmin i  Rad Powiatów zorganizowanym w Rosnówku. 
Przewodniczący poinformował o wzięciu udziału w zebraniu wiejskim w Kotlinie w sprawie 
funduszu sołeckiego na  którym obecnych było tylko 24 mieszkańców sołectwa. 
Zgłoszono dwa wnioski o: budowę siłowni zewnętrznej przy ul. Orzeszkowej i o budowę 
parkingu przy Domu Kultury w Kotlinie. 
W wyniku głosowania  wnioski te uzyskały równa liczbę głosów – 12. 
Wobec tego zgodnie ze statutem sołectwa  rozstrzygnął głos  przewodniczącego zebrania – 
sołtysa i przeszedł wniosek o budowę siłowni zewnętrznej. 
Wójt zapowiedział, że na następnej sesji przedstawi zestawienie, co do biorących udział             
w zebraniach i należy zastanowić  się nad  dalszym utrzymaniem  funduszu sołeckiego. 
 
ad.6 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od IX sesji Rady oraz  
z wykonania uchwał Rady. 
                    Wójt poinformował, że uchwały podjęte na IX sesji Rady przekazano do 
Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu. Uchwałę dotyczącą  budżetu Gminy 
 i uchwałę w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatków  przekazano do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu Zespó ł w Kaliszu. 
Uchwałę  w sprawie zmiany budżetu Gminy  przekazano do Redakcji Dziennika Urzędowego 
Województwa Wielkopolskiego. 
W okresie od IX sesji Wójt wydał 14 zarządzeń w sprawie: przeprowadzenia doraźnej 
inwentaryzacji  materiałów i przedmiotów nietrwałych  będących na wyposażeniu  OSP  
Racendów, wprowadzenia zasad ewidencji dokumentów księgowych dla operacji „Wsparcie 
techniczne OSP w Racendowie poprzez zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego”, 
odwołania członka obwodowej komisji do spraw referendum, ustalenia obsługi techniczno – 
biurowej dla sołectw Gminy Kotlin, przekazania uprawnień dyrektorom szkół podstawowych, 
gimnazjów i przedszkola  oraz kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do 
zaciągnięcia zobowiązań oraz w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2015 rok. 
Z zadań bieżących  w  okresie międzysesyjnym: 
- podpisano umowę na  opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę istniejącej  
  oczyszczalni  w Wyszkach  - piaskownik, 
- podpisano umowę  na budowę wiaty dla potrzeb organizowania imprez okolicznościowych  
  w Magnuszewicach, 
- podpisano umowę na wykonanie klimatyzacji w świetlicy wiejskiej w Woli Książęcej, 
- zakończona została rozbudowa  i przebudowa  świetlicy wiejskiej w Kurcewie o garaż, 
- w dniu dzisiejszym podpisana zostanie umowa na budowę stacji uzdatniania wody w Woli  
  Książęcej,  
- trwa budowa chodnika w Wyszkach,  realizowana w ramach funduszu sołeckiego,  
- zakończona została budowa drogi z kostki brukowej w Wyszkach. 
Ponadto Wójt  w dniu: 
- 31 sierpnia uczestniczył w objeździe  jednostek Oświaty na terenie gminy Kotlin, 
- 8 września uczestniczył w organizowanej Akademii Sportu na Orliku w Kotlinie,  
- 11 września obecny był podczas kontroli prowadzonej w Urzędzie Gminy przez Komisję 
  Rewizyjna Rady oraz uczestniczył w spotkaniu przedstawicielek KGW z całej gminy, 
- od 15 do 28 września uczestniczył w zebraniach wiejskich w sprawie uchwalenia zadań na rok  
  2016 z funduszu sołeckiego, 
- 18 września uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Kuratorium Oświaty w Szkole 
  Podstawowej w Woli Książęcej 
- 23 września uczestniczył w spotkaniu wójtów, burmistrzów, przewodniczących rad i sekretarzy  
  powiatu jarocińskiego  zorganizowanym w Jarocinie.  
Przewodniczący Rady prosił o informację nt. realizacji II etapu budowy drogi Bączew – Kurcew 
tzw. „ do zajęcy”. 
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Radna Dominika Kwiecińska poinformowała, że rozmawiała  na temat tej drogi ze Starostą, 
przyznając, że budowa  drogi  w sposób planowany nie satysfakcjonuje  Ją do końca, o czym 
powie w dalszej części sesji. 
Wójt wyjaśnił, że o budowie drogi Twardów – Racendów  należy być spokojnym. 
Najprawdopodobniej już w listopadzie ogłoszony  zostanie nowy nabór  na budowę dróg.         
W sprawie tej jest informacja  od Marszałka Województwa. Zaproponowano 4 drogi do 
realizacji, a dofinansowanie jest w wysokości 63%. 
Gmina korzystać będzie także z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, a propozycje dróg 
zostaną przedstawione na sesji w miesiącu listopadzie. 
Natomiast droga Bączew – Kurcew  ma być budowana przy udziale Gminy Kotlin w wysokości 
50% kosztów tj. ok. 150 tys. zł. 
Wójt przyznał, że Gmina Kotlin oczekuje pomocy także ze strony Powiatu i  Starosta zapewnił, 
że w następnym roku postara się zrewanżować. 
 
ad.7 Sprawozdanie z realizacji gminnego programu opieki nad zabytkami. 
                    Do sprawozdania z realizacji gminnego programu opieki nad zabytkami nie  
wniesiono uwag. 
Sprawozdanie to szczegółowo omówiono na posiedzeniach stałych  komisji Rady w dniach 28  
i 29 września br. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.8 Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Jarocinie na kadencję 2016 – 2019. 
 
1. Przedstawienie liczby wybieranych i liczby zgłoszonych kandydatów na ławników. 
                   Przewodniczący  Rady poinformował, że Rada wybiera 4 ławników do Sądu 
Rejonowego w Jarocinie.  
Liczba zgłoszonych kandydatów na ławników to 4 osoby. 
 
2. Opinia Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników. 
                    Przewodnicząca  Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników 
Dominika Kwiecińska przedstawiła pozytywną opinię Zespołu  o kandydatkach na ławników. 
Opinia stanowi załącznik do protokołu. 
 
3. Ustalenie sposobu głosowania. 
                    Przewodniczący Rady zaproponował następujący sposób głosowania: 
- na karcie do głosowania nazwiska kandydatów  na ławników umieszcza się w kolejności   
  alfabetycznej, 
- aby zachować procedurę tajności głosowania radni przechodzą kolejno za ustawiony parawan,  
  po czym przechodzą do urny i w obecności komisji skrutacyjnej  wrzucają do urny kartę do  
  głosowania, 
- sposób głosowania: 
  1) pozostawienie przy nazwisku kandydata znaku „X” w kratce: obok wyrazu „tak” jest głosem  

     za  wyborem kandydata, obok wyrazu „nie” jest głosem przeciwko wyborowi. 
     Postawienie przy nazwisku kandydata znaku „X” jednocześnie w kratce obok wyrazu „tak”  
     i „nie” albo  nie postawienie znaku „X” zarówno w kratce obok wyrazu „tak” lub „nie”  jest  
     głosem ważnym bez dokonania wyboru tego kandydata tzw. „wstrzymującym się „. 
  2) postawienie znaku „X” poza kratką obok wyrazu „tak” lub „nie” jest głosem nieważnym, 
  3) karty wyjęte z urny bez pieczęci Rady Gminy Kotlin są kartami nieważnymi. 

  - wybór ławników następuje zwykłą większością głosów, w obecności co najmniej połowy 
  ustawowego składu Rady Gminy. Kandydata na ławnika uważa się za wybranego, jeżeli  
  w głosowaniu uzyskał więcej głosów za niż przeciw. Głosów wstrzymujących nie bierze się 
  pod uwagę. 
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- stwierdzenie wyboru ławników następuje w drodze uchwały. 
Za powyższym sposobem głosowania głosowało 13 radnych. 
 

4. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
                      Zgłoszeni kandydaci do Komisji: 
    1) Marta Hudak, 
    2) Grzegorz Warmuz, 
    3) Zbigniew Orpel. 
Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami za wybrała Komisję Skrutacyjną w w/w 
składzie. 
Komisja Skrutacyjna zgodnie ze Statutem Gminy  wybrała  spośród siebie przewodniczącą, 
którą została radna Marta Hudak. 
 
5. Przeprowadzenie głosowania. 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą - Prawo o ustroju sądów  
powszechnych  głosowanie jest tajne. 
Radni zgodnie ze Statutem Gminy głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady  
Gminy. 
Komisja Skrutacyjna wyczytując kolejno radnych z listy obecności wręczała radnym kartę do  
głosowania. 
Głosowanie odbyło się zgodnie z ustalonym sposobem głosowania. 
Po przeliczeniu głosów przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Marta Hudak odczytała protokół  
z ustalenia wyników głosowania tajnego, z którego wynika, że: 
-  wydano kart do głosowania – 13, 
- liczba kart nieważnych – 0, 
- liczba głosów nieważnych – 0. 
Z głosów ważnych  kandydatka otrzymała: 
1) Hanny Bartniczak -  11  za, 1 przeciw i 1 wstrzymujący się, 
2) Borowska Ilona Anna – 13 za, 
3) Dolata Elżbieta – 12 za, 1 wstrzymujący się, 
4) Krówka Teresa – 11 za, 1 przeciw i 1 wstrzymujący się. 
Protokół Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Do protokołu Komisja załączyła 13 kart do głosowania. 

      
    6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników.   
    Uchwałę Nr X/52/2015 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Jarocinie  na lata  
    2016 – 2019 Rada Gminy  w wyniku jawnego głosowania podjęła jednogłośnie 13 głosami za. 
    Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
    Salę obrad opuścili Wójt Gminy i Skarbnik Gminy. 

 
ad.9  Podjęcie uchwał. 
                Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 
Adamski oraz Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu  
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowego Lucjan Antczak przedstawili 
pozytywną opinię Komisji o projektach uchwał i projekcie apelu będących w porządku obrad. 
                Podjęcie uchwał: 
1) uchwała Nr X/53/2015  zmieniająca uchwałę w sprawie  budżetu Gminy na 2015 rok 
    podjęta została jednogłośnie 13 głosami za. 
2) uchwała Nr X/54/2015 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
    Gminy podjęta została  jednogłośnie 13 głosami za. 
3) uchwała nr X/55/2015  w sprawie przyjęcia przez Gminę Kotlin od Powiatu Jarocińskiego 
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    prowadzenia zadania publicznego polegającego na budowie chodnika przy drodze powiatowej 
    w Kotlinie podjęta została jednogłośnie 13 głosami za. 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad. 10 Podjęcie apelu do Ministra Rolnictwa o pomoc rolnikom, którzy ponieśli straty  
w gospodarstwach spowodowane wystąpieniem suszy. 
                Apel Nr 3/X/2015  o pomoc rolnikom, którzy ponieśli straty w gospodarstwach  
spowodowane  wystąpieniem suszy podjęty został jednogłośnie 13 głosami za. 
Apel stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad. 11 Wolne głosy i wnioski. 
                Wnioski zgłosili: 
Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 
- udrożnienie rowów i wyrównanie poboczy przy drodze Kotlin - Sucha oraz  namalowanie  
  pasów skrajnych na tej drodze, 
- utwardzenie terenu zajętego pod przystanek autobusowy w Sławoszewie na Nowej Wsi, 
- ustawienie wiaty autobusowej w centrum  Sławoszewa, 
- wykoszenie trawy w centrum wsi, przy świetlicy wiejskiej i przy stawie, 
- zakup drewnochronu  w celu zabezpieczenia trybun i sceny. 
Radna Dominika Kwiecińska przyznała, że cieszy się, że będzie droga „do zajęcy”. Radna 
miała uwagę, że Gmina musi dołożyć do budowy  tej drogi i to dużą kwotę, które  mogłyby być 
wykorzystane na zadania własne Gminy. Radna obawiała się, aby Powiat nie przyzwyczaił się 
do tego.  
Radna Dominika Kwiecińska poinformowała, że  na zebraniu wiejskim w Twardowie obecnych 
było 40 osób i zainteresowanie funduszem sołeckim jest. 
Radna ubolewała, że na zebraniu nie było Wójta i Przewodniczącego Rady.  
Radna Kwiecińska poinformowała o planowanym spotkaniu mieszkańców z Wójtem, 
Przewodniczącym  Rady i Starostą. 
Radna przyznała rację Wójtowi, że fundusz sołecki jest nieraz kością niezgodny, ale może 
wynika to z tego, że jest dużo potrzeb.  
Radna mówiła, że inwestycje realizowane z funduszu sołeckiego  w niektórych latach  są 
jedynymi inwestycjami na wsi.  Radna wnosiła, aby  nie rezygnować z funduszu sołeckiego. 
Przewodniczący Rady podziękował  radnej Kwiecińskiej za zaproszenie, mówiąc, że  jest tam 
gdzie  jest zapraszany. 
Radny Krzysztof Szyszka  przypomniał o dołożeniu  środków przez Gminę do budowy drogi  
powiatowej Kotlin – Sucha w wysokości 500 tys. zł, podkreślając, że  jest to droga na terenie 
naszej Gminy i gdy Gmina nie dołoży do budowy, to Powiat dołoży do budowy drogi na terenie 
innej gminy. 
Następnie głos zabrał  mieszkaniec sołectwa Sławoszew Dariusz Józefiak  mówiąc, że 
przysłuchiwał się dyskusji nt. funduszu sołeckiego i uważa, że fundusz ten w niektórych 
przypadkach wykorzystywany jest na własne potrzeby i do  własnego  widzimisię, a nie potrzeby 
społeczeństwa. 
Dariusz Józefiak przypomniał, że kiedyś  było tak, że Gmina kupowała materiał, a 
społeczeństwo samo robiło. Dariusz Józefiak mówił, że Jego obecność skłoniła radną do 
zgłoszenia wniosku o zakup drewnochronu. 
Teraz siada 20 osób i przeznacza środki na założenie polbruku przy świetlicy, który  być może 
wykorzystywany będzie  raz w roku. 
Radny Rady Powiatu Walenty Kwaśniewski mówił, że już w poprzedniej kadencji wnioskował, 
aby Powiat wypracował  zasad współpracy z gminami.  Zdaniem radnego gminy traktowane są  
nierówno. Patrząc na budżet Powiatu widać, że gdy Gmina Jarocin daje  Powiatowi   środki na 
określone zadanie, to Powiat Gminie oddaje środki w tej samej wysokości. Nie ma tej zasady               
w stosunku do  pozostałych  gmin  gdzie zadania są robione pod warunkiem, że gminy dołożą. 
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Sołtys sołectwa Kotlin Jarosław Tomaszewski  wnioskował o tablice ogłoszeniowe, 
przypominając o tym, że Wójt na poprzedniej sesji potwierdził, że tablice już są. 
Radny Lucjan Antczak poruszył sprawę partnerstwa pomiędzy gminami. Radny poinformował 
o nowym rozdaniu w Liderze Zielonej Wielkopolski i nowych środkach, które można pozyskać.  
Radny Antczak  wnioskował o powołanie grupy inicjatywnej z Wójtem Gminy na czele, której 
zadaniem byłoby przygotowanie Gminy  do tej formy promowania Gminy na zewnątrz. 
 
ad. 12 Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
                Realizację interpelacji i wniosków zgłoszonych na IX sesji Rady Gminy w dniu 31  
sierpnia  odczytał Sekretarz Gminy. 
               Wnioski dotyczące dróg powiatowych  w dniu 3 września przekazano do Starostwa 
Powiatowego w Jarocinie Wydział Rozwoju Referat Dróg Powiatowych. 
W dniu 24 września otrzymano odpowiedź w której poinformowano, że: 
- naprawę barier łańcuchowych w Twardowie zlecono do wykonania w najbliższych dniach, 
- wymianę barier  betonowych na metalowe w Twardowie będzie można rozpatrzyć w przyszłym 
   roku, gdyż  w roku obecnym środki na tego typu prace zostały już wykorzystane, 
- malowanie pasów skrajanych na drodze Kotlin – Sucha nie zostało ujęte w tegorocznym 
  budżecie, 
- pobocze przy drodze Kotlin – Sucha zostanie uzupełnione w zaniżonych miejscach destruktem  
  asfaltowym pozyskanym z obecnie realizowanych remontów na drogach powiatowych,  
- naprawa zagłębienia na drodze w Woli Książęcej oraz wyczyszczenie kratek ściekowych na  
  moście w Magnuszewicach zostanie zrealizowane w najbliższym czasie w ramach bieżącego 
  utrzymania dróg. 
                 W dniu 16 września otrzymano odpowiedź z PKP Polskie Linie Kolejowe w Ostrowie 
Wlkp. na wniosek o naprawę płotu przy stacji PKP w Kotlinie. 
PKP poinformowało, że płot przy stacji PKP jest przeznaczony do likwidacji i zostanie wkrótce 
całkowicie rozebrany. 
 
ad.13  Zamknięcie obrad. 
                 Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął X sesję Rady Gminy Kotlin. 
 
 
 
Protokółowała: Paterczyk K.                                           Przewodniczący Rady 
 
                                                                                          (-) Tomasz Kosiński 
 

 


